
KOHTLA – JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOLI  HOOLEKOGU ISTUNGI 

PROTOKOLL № 3      
Kohtla-Järve                                                                                          18.09.2015.a  

 
Algus:  18.15 

Lõpp:   20.30 

Koosoleku esimees: Jelena Ušakova 

Protokollija: Ludmilla Teperik 

Võtsid osa:  

Riina Ivanova - linnavolikogu esindaja, Ingrid Aro - õpetajate esindaja, Ludmilla Teperik - 

õpetajate esindaja, Jelena Ušakova - lastevanemate esindaja, Igor Košelev -lastevanemate 

esindaja, Ilona Maharramova - lastevanemate esindaja, Gennadi Bessan - lastevanemate esindaja, 

Natalja Pavlenkova - lastevanemate esindaja, Jevgenia Pavlova - lastevanemate esindaja.  

Puudus: Viktoria Lukovskaja  - õpilaste esindaja 

Kutsutud: Valentina Kutuzova –Tammiku Põhikooli direktor, Ljudmilla Latt -Tammiku 

Põhikooli õppealajuhataja. 

 

Kinnitatud päevakord: 

1.Tammiku Põhikooli uue õppekava kooskõlastamine. Ettekandja õppealajuhataja  Ljudmilla 

Latt (vt lisa) 

2. Uue õppeaasta algus. (direktor Valentina Kutuzova).   

3. Kahe viimase õppeaasta kokkuvõte. 

4. Muu 

 

1. Tammiku Põhikooli uue õppekava kooskõlastamine. 

Õppealajuhataja  Ljudmilla Latt  tutvustas  muudatusi  RÕK-s  ja sisse viidud muudatusi kooli 

õppekavas, et õppekavad oleksid kooskõlas.  Järgnesid küsimused ja kõneleja selgitavad 

vastused.  

Otsustati:  

1.1.Kooskõlastada muudatused kooli õppekavas.  

Hääletati: poolt – 9, vastu -0, erapooletuid – 0. 

 

2. Uue õppeaasta algus.  

Valentina Kutuzova, kooli direktor,  rääkis suvel koolis läbi viidud remonditöödest, 

klassikomplektide ja õpilaste arvust, väikeklassist, toetuse saanud KIK keskkonnateadlikkuse 

projektist jne. Kaadrid on kvalifitseeritud ja kohal. Tellitud õpikud ja töövihikud on kooli juba 



jõudnud ja õpilased töötavad nendega. Direktor rääkis eelarvest, mis on pingeline, ja eelarve 

2016 projektist.                                                                                                                                                                                    

Valentina Kutuzova vastas esitatud küsimustele. 

Otsustati:  

2.1.Tunnistada kool õppetööks valmis.                                                                                                                    

Hääletuse tulemused: poolt – 9, vastu -0, erapooletuid – 0. 

3.Kahe viimase õppeaasta kokkuvõte  

Päevakorra  kolmanda punkti kohta võttis sõna Jelena Ušakova, hoolekogu esimees, kes tegi 

kokkuvõtte hoolekogu tööst. Valentina Kutuzova   tänas kõiki hoolekogu liikmeid koostöö eest.  

Otsustati:  

3.1.Võtta informatsioon teadmiseks.                                                                                                                    

Hääletuse tulemused: poolt – 9, vastu -0, erapooletuid – 0. 

 

 Hoolekogu esimees                                                   Hoolekogu sekretär 

Jelena Ušakova                                                          Ludmilla Teperik 

 


